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Ort Kalmar Plats 

Närvarande: Ponthus Jessmor, Sofia Friman, Oscar Johansson, Nanny 
Ytterbring, Anders Ödman, Björn Jönsson, Birgitta Ipsonius (ej §11-15) 
Adjungerande:  
Vid protokollet: Sofia Friman 

Närvarande 

 
Ordförande Ponthus Jessmor öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 1  
Öppnande av mötet 
 

BESLÖT 
att godkänna föredragningslistan 

 

§ 2  
Föredragningslista 

BESLÖT 
att utse Anders Ödman att jämte ordföranden justera dagens protokoll.  

 

§ 3  
Val av 
justeringsperson 

BESLÖT 
att  godkänna föregående protokoll FS10-22 samt FS11-22 och lägga 

föregående protokoll till handlingarna.  
 

§ 4  
Föregående protokoll 

Diskussioner fördes kring samtliga rapporter. 
BESLÖT 
att notera skriftlig samt muntlig rapport från FO 
att notera rapporten från RS 
att notera NSF FS diskussion kring Framtidens IOGT-NTO rörelse  
att notera rapporten från möte med revisorer 
att notera rapporten från Movendis kongress 
att notera rapporten från GS 

§ 5 Rapporter 

Styrelsen förde en dialog kring ansökan och uppskattar RScKs initiativ till 
arrangemanget.  
BESLÖT 
att bevilja ett bidrag om upp till 25 tkr till arrangemanget Nästa 

Station 
att uppdra åt Oscar   
att uppdra åt Oscar att föra en diskussion med RScK kring vart den 

finansiella risken ligger vid den här typen av arrangemang som 
arrangeras av kommittén 

§ 6 RScK ansökan om 
lägerbidrag 
 

 En dragning av budgeten fördes av Oscar där vi sedan förde diskussioner 
kring de olika posterna tills styrelsen var enig. 

BESLÖT 
att minska budgetposten för arvodering med 25 %  
att arvoderingen är 40% fram till 30/6 2023  
att arvoderingen är 20 % från och med 1/7 2023 
            Förbundsordförande Pontus Jessmor deltog inte i beslutet gällande 

arvodering  
att anta reviderad budget för 2023 enligt bilaga 
 

§ 7 Budget 2023 
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BESLÖT 
att revidera mötesplanen för 2023  
att ge Anders ansvar över planeringen av mötet på Ransberg 
att ge Nanny ansvar över planeringen av mötet på Storvallen 
att ge Birgitta ansvar över planeringen av mötet på Kungshol 
 

§ 8 Mötesplan 2023 
 

Vi diskuterade schema, antal anmälda och uppdaterade oss kring andra 
praktiska detaljer kring arrangemanget 

BESLÖT 
att notera diskussionerna om de praktiska detaljerna kring 

förbundsförrådet  

§ 9 Förbundsrådet 
 

Vi diskuterade att uppskattar initiativet och att vi ser fram emot att åka på 
förbundsläger 2024. 
BESLÖT 
att notera rapporten via Ponthus från Karin om förbundsläger 2024  
att LÄKO får fortsatt förtroende med de ramar som finns angivna och 

att en fortsatt dialog med FS sker    

 

§ 10 Förbundsläger 
2024 
 

Vi diskuterade hur vi kan bli bättre på att följa upp våra uppgifter och få en 
bättre översyn över vårt arbete.  
BESLÖT 
att ge uppdrag åt Pontus och Birgitta att skapa en lathund för hur vi 

använder funktionen uppgifter i teams  
att alla i styrelsen har eget ansvar över att lägga in sina uppgifter i tasks 
 

§ 11 Styrelsens 
uppföljningar 
 

 
BESLÖT 
att notera diskussionen 
  

§ 12 Pågående 
ärenden/ uppdrag från 
beslutsloggen 
 

Vi diskuterade vad styrelsen borde fokusera på för frågor i vårt framtida 
arbete och vad som borde genomsyra det vi gör. Även 
kanotutbildningen diskuterades där vi ser positivt på initiativet. 

BESLÖT 
att notera diskussionen om styrelsens prioritering 
att bevilja ett bidrag om upp till 30 000 kr till Kanotutbildningen 
att Anders har en fortsatt dialog med arrangörerna för Kanotutbildningen 
 

§ 13 Övriga frågor 
 

BESLÖT 
att ställa in det digitala mötet 17/10 
att att flytta det digitala mötet den 14/11 till den 15/11 kl 20:30 
att vi bokar julbord samt inträde och 5-kamp på Liseberg till 

decembermötet 
 

§ 14 Nästa möte 
 

 
Ordföranden Ponthus Jessmor avslutade mötet och tackade alla för ett bra 
möte. 
 

§ 15 Mötets avslutande 
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